
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 18.01.2007 
 
Program: 

A) Stále úlohy 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Voľba pracovných komisií Predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
4)  Zloženie sľubu poslanca MZ a odovzdanie osvedčenia 

o zvolení 
Primátor/Predseda 
MVK 

5)  Ing. Pavol Tatarko – žiadosť o zrušenie predkupného 
práva 

Primátor/Kočišová 

6)  Poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub Primátor 
7)  Mediapres Poprad, s.r.o. – žiadosť o predĺženie nájomnej 

zmluvy 
Primátor/Kočišová 

8)  Marek Grivalský, Trhovisko 25 – žiadosť o predĺženie 
nájomnej zmluvy 

Primátor/Kočišová 

9)  Anna Morongová, Korytné – žiadosť o predĺženie 
nájomnej zmluvy 

Primátor/Kočišová 

10) Fecupral, s.r.o., Veľký Šariš – žiadosť o umiestnenie 
zberových nádob 

Primátor/Kočišová 

11) Schválenie finančného príspevku žiadateľom na obnovu 
kultúrnej pamiatky z programu: Obnovme si svoj dom 

Prednosta 

12) Obnova fasády budovy na Palešovom námestí č. 9 Prednosta/Karpatyová 
13) Schválenie okruhu úkonov a činností, ktoré je oprávnený 

vykonávať zástupca primátora 
Primátor 

14) Schválenie členov komisií pri MZ Predsedovia komisií 
15) Schválenie odmien pre poslancov MZ a komisie pri MZ Prednosta 
16) Záver  

 
 
Prítomní: 

Mgr. Jozef Bača P Mgr. Mária Kicková P 
Ing. Štefan Mačuga P Mgr. Štefan Siváň P 
Vladimír Tomko P Ing. Marek Mikula P 
Ing. Ján Lisoň P Jozef Komara P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Peter Hanigovský P MVDr. Michal Kapusta P 
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Peter Hanigovský 
Jozef Komara 

Návrhová komisia 

Štefan Faltin 
Vladimír Tomko Overovatelia zápisnice 
Ing. Marek Mikula 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril predsedajúci  o 18.00 hod. V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 11 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
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Bod č.: 4 
 Zloženie sľubu poslanca MZ a odovzdanie osvedčenia o zvolení 
Diskusia 
 Mgr. Bača Na predchádzajúcom MZ zložilo sľub 11 poslancov a primátor mesta. 

Nakoľko Ing. Jurečko vykonáva funkciu riaditeľa ZŠ Školská 3 v Spišskom 
Podhradí nemôže zároveň byť poslancom MZ. 

PaedDr. Džačovská Predstavila poslankyňu MZ – p. Kaľavskú, ktorá zložila zákonom 
predpísaný sľub. 

Uznesenie č.: MZ-1-7-A-1 
MZ berie na vedomie, že novozvolená poslankyňa MZ p. Mária Kaľavská zložila zákonom 
predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva. 
Zodpovedný:  Termín: 18.01.2006 
 
Bod č.: 5 
 Ing. Pavol Tatarko – žiadosť o zrušenie predkupného práva 
Diskusia 
 Ing. Janičko Predložil žiadosť o zrušenie predkupného práva, chce predať byt, ktorý 

odkúpil od mesta pred deviatimi rokmi. Vysvetlil situáciu ohľadne 
predkupného práva mesta.  Doporučujeme MZ, aby prijalo uznesenie – 
vzdanie sa predkupného práva. 

Uznesenie č.: MZ-1-7-B-1 
MZ schvaľuje vzdanie sa predkupného práva na byt č. 5/13 na ulici Štúrova 5 v Spišskom 
Podhradí. Vlastník bytu: Ing. Pavol Tatarko bytom Spišské Podhradie, Štúrova 5 a manželka 
Ľudmila Tatarková bytom Spišské Podhradie, Májová 39. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2006 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
 Poskytnutie dotácie pre Mestský športový klub 
Diskusia 
 Mgr. Bača Prečítal žiadosť MŠK.  
Ing. Janičko MŠK požiadal o poskytnutie dotácie, dotáciu bude mať schválenú 

v rozpočte MZ, keďže nie je ešte schválený rozpočet nemôžeme mu 
schváliť 1/12 financií roka 2006 nakoľko MŠK nie je rozpočtová ani 
príspevková organizácia. Je to občianske združenie. MŠK bolo schválené 
sú súhlasom MZ tak navrhujeme, aby mu bola schválená dotácia v čase 
rozpočtového provizória mesta. 

Ing. Lisoň Výdavky na dopravu sú limitované? 
Ing. Janičko Nie, podľa potreby. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-2 
MZ schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2007 pre MŠK Spišské Podhradie v čase rozpočtového 
provizória mesta podľa zák. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších zmien vo výške 1/12 dotácie 
poskytnutej MŠK v roku 2006, t.j. mesačne vo výške 69 000,–Sk až do schválenia rozpočtu 
mesta na rok 2007. Súčasne počas trvania rozpočtového provizória schvaľuje výdavky mesta na 
služby dopravy poskytované pre MŠK Spišské Podhradie a to financovaním priamo z rozpočtu 
mesta. 
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Zodpovedný: Primátor, Ing. Kokoruďová Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Janičko MŠK má prenajatý od mesta športový areál na štyri roky za 1,–Sk/rok. Je 

potrebné schváliť novú nájomnú zmluvu na ďalšie 4 roky. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-3 
MZ schvaľuje nájomnú zmluvu pre Mestský športový klub v Spišskom Podhradí na prenájom 
športového areálu od 1.1.2007 do 31.12.2010 za 1,–Sk/rok. 
Zodpovedný: Primátor, Kočišová Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
 Mediapres Poprad s.r.o. – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 
Diskusia 
 Mgr. Bača Prečítal žiadosť. 
Ing. Lisoň Dávam návrh, aby sa nájom zvýšil o 5%. Doteraz platil Mediapress 225,–

Sk/mesiac. Nárast o 1 080,–Sk ročne. Prečítal návrh uznesenia. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-4 
MZ schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy na rok 2007 s platnosťou od 1.1.2007 s Mediapress 
Poprad spol. s r.o., Partizánska 2 900, Poprad na prenájom časti pozemku na p.č. 1826 
o výmere 8 m2 na umiestnenie novinového stánku, s ročným nájomným vo výške 22 680,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor, Kočišová Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
 Marek Grivalský, Trhovisko 25 Spišské Podhradie  – žiadosť 

o predĺženie nájomnej zmluvy 
Diskusia 
 Mgr. Bača Prečítal žiadosť. 
Ing. Lisoň Dávam návrh aby nájom bol o 20% nižší ako Mediapres, nakoľko s týmto 

podnikateľom mesto spolupracuje pri rôznych aktivitách. Ročné nájomné 
by bolo  13 608,–Sk. Prečítal návrh uznesenia. 
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Uznesenie č.: MZ-1-7-B-5 
MZ schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy na rok 2007 s platnosťou od 1.1.2007 s p. Marekom 
Grivalským, Trhovisko 25, Spišské Podhradie na prenájom časti pozemku na parcele KN č. 
1825/3 o výmere 6m2 na umiestnenie novinového stánku, s ročným nájomným vo výške 
13 608,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor, Kočišová Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
 Anna Morongová, Korytné 21 – žiadosť o predĺženie nájomnej 

zmluvy 
Diskusia 
 Mgr. Bača Prečítal žiadosť.  
Ing. Lisoň Dávam návrh prijať valorizáciu oproti roku 2006 vo výške 5%. Prečítal 

návrh uznesenia. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-6 
MZ schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy na rok 2007 s platnosťou od 1.1.2007 s Annou 
Morongovou, Korytné 21 na prenájom nebytového priestoru v objekte Mariánske námestie č. 34 
v Spišskom Podhradí na výkon služieb ČSOB poisťovne, s ročným nájomným vo výške 46 620,–
Sk. 
Zodpovedný: Primátor, Kočišová Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
 Fecupral, spol. s r.o. Veľký Šariš – žiadosť o umiestnenie zberových 

nádob 
Diskusia 
 Hanigovský Naša firma dala žiadosť na umiestnenie zberových nádob, ale navrhujem 

stiahnuť z rokovania tento bod. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-7 
MZ schvaľuje nerokovať na zasadnutí dňa 18.1.2007 o bode  – Fecupral, spol. s r.o. Veľký Šariš 
– žiadosť o umiestnenie zberových nádob. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
 Schválenie finančného príspevku žiadateľom na obnovu kultúrnej 

pamiatky z programu: Obnovme si svoj dom 
Diskusia 
 Ing. Janičko Vysvetlil situáciu ohľadne príspevku mesta pre občanov, ktorí požiadali 

Ministerstvo kultúry  o príspevok na obnovu kultúrnej pamiatky 
z programu Obnovme si svoj dom. Mesto úspešným žiadateľom 
v minulých rokoch prispelo sumou 5 000,–Sk. Doporučujeme MZ, aby 
schválilo tento príspevok aj na rok 2007. 

Hanigovský Prípadní žiadatelia si potvrdenie žiadajú pred alebo po podaní návrhu? 
Ing. Janičko Pred podaním žiadosti poskytneme toto potvrdenie na MsÚ. 
Tomko To je jedno či má niekto veľký dom alebo malý, či to je v centre alebo 

mimo? 
Ing. Janičko Je to jedno ale musí byť tento dom zapísaný v zozname kultúrnych 

pamiatok. 
Tomko Mali by sme to špecifikovať podľa veľkosti domu. 
Ing. Janičko Každý kto žiada musí predložiť PD, poskytnutie finančnej čiastky 

z Ministerstva kultúry je rôzne. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-8 
MZ schvaľuje poskytnutie finančného príspevku vo výške 5 000,–Sk úspešným žiadateľom 
o dotáciu z programu „Obnovme si svoj dom“. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2006 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
 Obnova fasády budovy na Palešovom námestí č. 9 
Diskusia 
 Mgr. Karpatyová Naša škole je zložená z dvoch meštianskych domov, vďaka spolupráci 

s mestom sa podarilo opraviť fasádu na jednej časti, boli by sme radi keby 
sa to podarilo aj v druhej časti. Spoluúčasť mesta je 20%. Minulý rok to 
bolo 5%. Chcem vás požiadať, aby mesto prispelo na obnovu fasády 
z rozpočtu aj tento rok.  

Hanigovský Peniaze sú z fondu Obnovme si svoj dom? 
Mgr. Karpatyová Áno iba sa zmenili podmienky z 5% na 20%. Predpokladaný rozpočet je 

1 200 000,–Sk. Minulý rok spoluúčasť mesta bola 500 000,–Sk. PD je 
v štádiu príprav. 

Ing. Janičko Projekty nebudú stáť veľa financií. Možno okolo 25 000,–Sk. V roku 2006 
sme požiadali aj o rekonštrukciu fasády č. 8 a 9, poskytli nám dotáciu len 
na dom č. 8. 

Mgr. Siváň Predpokladá sa v tomto roku vykonať rekonštrukciu fasády? Je vydané 
rozhodnutie z PÚ? 

Mgr. Karpatyová Áno. Je vydané rozhodnutie KPÚ na rekonštrukciu. 
Ing. Janičko Rozhodnutie je vydané lebo sme o rekonštrukciu fasády žiadali už minulý 

rok. 
Mgr. Bača Je potrebné túto fasádu zrekonštruovať. 
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Ing. Janičko Prečítal návrh na uznesenie. 
Ing. Lisoň Oprava fasády je aj s výmenou okien? 
Ing. Janičko Áno. 
Mgr. Karpatyová 20% je málo je to okolo 300 000,–Sk, čím vyššia dotácia tým väčšia 

šanca, že dostaneme financie z MK. 
Mgr. Bača Vôľa tu je, môžeme to prehodnotiť na budúcom MZ, zatiaľ to bude tých 

20%. 
Faltin Ak mali minulý rok 500 000,–Sk tak nech majú aj tento rok. Sami vieme 

a vidíme ako tá škola vyzerá. Nová škola na Komenského ul. možno 
nebude dokončená ani za naše volebné obdobie, tak nech vyzerá aspoň 
škola na Palešovom nám. lepšie. 

Mgr. Kicková Ešte nie je schválený rozpočet mesta. 
Mgr. Bača Ak chceme dostať financie musíme schváliť toto uznesenie, do 16.2. je 

potrebné zaslať uznesenie. 
Ing. Janičko Vysvetlil situáciu. 
Mgr. Karpatyová Mesto bude podpisovať zmluvu na reálnu finančnú čiastku niekedy v júli – 

septembri. 
Ing. Lisoň Výška účasti mesta je jedným z kritérií, podľa ktorej sa hodnotí? 
Mgr. Siváň Áno, sú za účasť mesta určité body. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-9 
MZ schvaľuje vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta vo výške 500 000,–Sk na 
obnovu fasády budovy na Palešovom nám. č. 9 zapísanej v ÚZPF pod číslom 724/0. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
 Schválenie okruhu úkonov a činností, ktoré je oprávnený vykonávať 

zástupca primátora 
Diskusia 
 Mgr. Bača Návrh mali poslanci doma k nahliadnutiu. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-10 
MZ schvaľuje okruh úkonov a činností, ktoré je oprávnený vykonávať zástupca primátora mesta 
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga 0 +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 
Bod č.: 14 
 Schválenie členov komisií pri MZ 
Diskusia 
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 Mgr. Bača Do dnešného dňa sme dostali návrhy na členov komisií od predsedov 
jednotlivých komisií  a na ďalšom MZ sa môžu podľa potreby doplniť. 

Ing. Janičko Prečítal návrh členov jednotlivých komisií. Potrebujeme schváliť ešte 
jednu komisiu a to Komisiu na ochranu verejného záujmu, ktorej členmi 
môžu byť len poslanci MZ. 

Faltin Dávam návrh na doplnenie – Marián Wagner, Májová ul. 23. 
Mgr. Siváň Súhlasím 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-11 
MZ schválenie členov Komisie pre historické a kultúrne pamiatky a pamätihodnosti mesta – 
Anton Hockicko, Mgr. Peter Krupa, Bc. Matúš Lányi, Martin Ilečko, Marián Sýkora, Marián 
Wagner,  zapisovateľka – Daniela Vancová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-12 
MZ schvaľuje členov Komisie ochrany verejného poriadku a riešenia priestupkov – JUDr. Štefan 
Gál, Katarína Fábianová, Rudolf Želonka, Jozef Pentrák, František Baluch, Magda Kurillová, 
zapisovateľka  - Alena Longauerová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-13 
MZ schvaľuje členov Komisie kontrolnej a škodovej – JUDr. Magdaléna Boronová, Štefan Nižník, 
Jozef Komara,  zapisovateľka – Emília  Gondová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-14 
MZ schvaľuje členov Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej – Mária Sakmarová, Mária 
Lisniková, Ladislav Puchala, Marta Kešeľáková, Ing. Marián Tirpák, zapisovateľka – Milada 
Kapustová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
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Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-15 
MZ schvaľuje členov Finančnej komisie – Peter Hanigovský, Mária Dulinová, Kamil Jurkovský, 
zapisovateľka - Ing. Ľudmila Kokoruďová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-16 
MZ schvaľuje členov Školskej komisie – Mgr. Peter Krupa, Iveta Mlynarčíková, Mgr. Ľubica 
Karpatyová, PhDr. Bohuš Vaľko, Mgr. Mária Kicková, PaedDr. Martin Sereday, zapisovateľka – 
Ing. Slávka  Gorbárová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-17 
MZ schvaľuje členov Komisie pre životné prostredie – Ing. Ivan Lauro, Ing. Albert Baran, Zdeno 
Sedlačko, zapisovateľka – Eva Vlkolinská 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-18 
MZ schvaľuje členov Komisie rozvoja a cestovného ruchu – Ľubomír Jurkovský, Rastislav 
Tarajčák, Mgr.art. Štefan Siváň, Štefan Sýkora, zapisovateľka – Viera Mikolajová. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-1-7-B-19 
MZ schvaľuje členov Komisie pre výstavbu a územný plán – Ing. Michal Fecko, Ing. Ladislav 
Kyseľ, zapisovateľ – Ing. Ján Poláček. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-20 
MZ schvaľuje členov Komisie pre šport a kultúru – Mgr. Peter Vandraško, Ondrej Ďurica, Vladimír 
Petrek, Daniela Vancová, Michal Barbuščák, Bc. Matúš Lányi, Ing. Marián Tirpák, zapisovateľ – 
Mgr. Vladimír Šolc. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-21 
MZ schvaľuje Komisiu  pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov mesta  –  
predseda – Mária Kaľavská, členovia – Vladimír Tomko, Štefan  Faltin, Peter  Hanigovský. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
 Schválenie odmien pre poslancov MZ a komisie pri MZ 
Diskusia 
 Ing. Janičko Predniesol výšku odmien, ktorú mali poslanci MZ v minulom volebnom 

období. Poslanci mali 400,–Sk/zasadnutie, členovia komisie + 
zapisovateľka 200,–Sk/ zasadnutie. 

Hanigovský Navrhujem nech to zostane v takej výške ako v minulom volebnom 
období. 

Tomko Navrhujem 450,–Sk poslanci/zasadnutie  a 250,–Sk komisie/zasadnutie. 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-22 
MZ schvaľuje výšku odmien pre poslancov MZ v Spišskom Podhradí takto: 400,–Sk/zasadnutie.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 

PDF vytvorené pomocou súšobnej verzie pdfFactory Pro www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com


Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-7-B-23 
MZ schvaľuje výšku odmien pre členov komisií pri MZ v Spišskom Podhradí a zapisovateľky 
komisií  takto: 200,–Sk/zasadnutie.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Hanigovský Navrhujem, aby sa v rokovaní zachovali body – rozvojové programy 

mesta a názory prítomných obyvateľov. 
Grivalská Pred samosprávou stoja veľké úlohy a otázniky a odpovede budeme 

očakávať my, občania. Vytvorili ste si komisie podľa svojich predstáv. 
Boľačka mesta je bezpečnosť mesta. Veľký priestor sa tu vytvára na 
korupciu a klientelizmus čím je svedkom aj táto vaša schôdza, ľudia, ktorí 
mali záujem diskutovať odišli. Pred voľbami to bola prestíž. Komunálna 
politika nášho mesta je plná veľkých úloh pokiaľ sa chce a ľudia vedia 
robiť. Najprv ste si schválili odmeny a prémie. Ale dokázať občanom, že 
ste tu pre nich je na vás a ja vám fandím a chcem veriť a rada by som 
bola aby ste nezabudli na riešenie problémov, o ktorých ste pred voľbami 
hovorili. Začína neprehľadnosť vašej politiky. Pán Lisoň – počúvala som, 
že ste navrhli zvýšiť nájom – nejde o môjho syna ale ide o podnikateľov 
nášho mesta. Keď takto chcete riadiť naše mesto a takto vychádzať 
ľuďom v ústrety tak ďakujem. Podnikatelia v meste prežívajú. Ako ste 
robili KDH predvolebnú kampaň? Pred voľbami ste u p. Sýkoru platili 
Rómom občerstvenie. Viem, že som nepohodlná ale veľmi rada by som 
pracovala v komisii CR, pán Mikula mám záujem pracovať v komisii CR. 
Bola som členkou tejto komisie aj v minulom volebnom období. 

Ing. Mikula Zatiaľ mám 5 členov. 
Grivalská Bola som za to, aby sa zriadila v meste TIC. My sa musíme zamerať na 

CR v meste.  
Mgr. Bača Vy si mýlite diskusiu s rokovacím poriadkom. 
Kapusta Máte dôkazy o tom čo ste rozprávali, že bolo pred voľbami? Ak áno tak 

predložte dôkazy lebo len tak o niečom hovoriť je neprípustné. 
Hanigovský Začali ste p. Grivalská klientelizmom a korupciou, toto sú veľmi silné 

slová, v čom konkrétne vidíte klientelizmus? Napadli ste nás, že sme si 
schválili odmeny, zostali nezmenené, pri každom audite sa audítorka diví, 
že v našom meste sú také nízke platy poslancov. Nikto z poslancov 
v meste na tom nezarobil. Bezpečnosť v meste – robia sa kroky na tom, 
aby sa to zlepšilo. Koľko áut má váš syn? A ešte na nich zarába. Treba 
vziať petičné hárky – kto bol hlavne na Vašom hárku podpísaný, robili ste 
v komisii CR – pokiaľ v meste nebude profesionálna funkcia TIC tak to 
bude len činnosť komisie. Nemyslím, že Vaša aktivita v tejto komisii bola 
veľmi prínosná, najlepšie by bolo, aby pred vaším obchodom bolo 
parkovisko, aby turisti vošli rovno k vám do obchodu. Hneď na prvom 
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rokovaní ste takto začali. 
Kurillová Chcem poprosiť komisiu pre ŽP keď si bude robiť plán práce, aby 

venovala pozornosť uličke smerom zo sídliska Hrad do centra. Už aj 
v minulom období som to niekoľko krát predniesla na rokovaní, je tam 
verejné WC. Alebo upozorniť tých Rómov, ktorí upratujú mesto, aby to 
vyčistili. Určite sa bude opravovať námestie tak sa bude venovať aj tejto 
uličke pozornosť. 

Uznesenie č.: MZ-1-7-B-24 
MZ schvaľuje odpredaj hydraulického listu inv.č. 4519 pánovi Miroslavovi Klimovi za 125 000,–
Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.01.2007 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 18.1.2007 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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